

Fireattack

F25

**NEW
PRODUCT**

www.fireattack.net



- 256x192
- Hz25
- Modes
- Super IR
- Photo/Video

- Display 3.2"
- mK 30
- Zoom 2x/4x
- ODE
- Wifi

Smooth Mode

**SET: F25+RUCK & CHARGER+RETRACT
EIN PREIS – ONE PRICE**

DIE WÄRMEBILDKAMERA FÜR JEDE EINSATZKRAFT THERMAL IMAGING CAMERA FOR EVERY RESPONDER

FIREATTACK F25 DIE AOR/ANGRIFFS-KAMERA UND ALS KLEINER BRUDER DER FIREATTACK F120

**KLEIN - KOMPAKT - KONFIGURIERBAR - EINFACH
KOSTENGÜNSTIG - OPTIMALE LEISTUNG - NEUSTE TECHNIK**

Jede Einsatzkraft unter Atemschutz, ob Angriffstrupp oder Sicherheitstrupp sollte eine persönliche Wärmebildkamera bei sich führen. Um im Einsatzgeschehen denn 6 Sinn zu nutzen. Und sich als Retter und den zu Rettenden eine optimale Sicherheit zu gewährleisten.

Die F25 ist für den Innenangriff geeignet, robust, hitzebeständig, IP67 und mit Feuerwehrhandschuhen nach DIN EN 659 bedienbar. Mit den verbauten Sensor und einer Auflösung von 256 x 195 Pixel und einem Sichtfeld von 37,2°x50° erzeugt Sie eine kompaktere, detailgetreue Abbildung der Einsatzszenerie. Dies wird noch weiter u optimiert durch die OD und Super IR Bildunterstützung. Der SmoothMode kompensiert den Schaltvorgang bei der Bildkalibrierung und ermöglicht dadurch eine durchgängige Wärmebilddarstellung. Die Taschenlampe der F25, können Sie während des Betriebes auch ohne Nutzung der Wärmebildkamera einsetzen. Somit haben Sie im Einsatzgeschehen auch gleichzeitig eine Taschenlampe immer am Mann.

Die F25 eignet sich hervorragend mit der Nutzung des Hot Trackers für die Suche nach Glutnestern im Rahmen der Vegetationsbrandbekämpfung. Wie auch bei der Fireattack F120 können Sie die F25 nach Ihren Bedürfnissen konfigurieren und dies für den Anwender mit Ihren eigenen gesetzten Passwort schützen. Der 2x und 4x Zoom sowie die verschiedenen Bildmodi und die Foto/Video Funktion runden die technischen Features ab. Die Wifi-funktion ermöglicht es z.B. den Einsatzleiter live das Einsatzgeschehen zu beobachten.

Sie können die F25 auch zu einer reinen An/Aus Kamera modifizieren, es ob liegt Ihnen wie Sie die Kamera nutzen. Ein Preis alle Funktionen.

- Auflösung: 256x192
- Display: 3,2"
- HZ: 25
- mK: 30
- Gewicht: 398 g
- Zoom: 2x - 4x
- Modes: Basic Fire, BW, WB, Smooth, Hot Area, Rescue, Fire Detection
- Hot & Cold Tracker
- Bildunterstützung ODE und Super IR
- Foto und Video Speicher
- Wifi
- Ein Preis: F25 - Kfz Halterung - Bebanderung und Retract

FIREATTACK F25 THE AOR/ATTACK CAMERA AND THE LITTLE BROTHER OF THE FIREATTACK F120

**SMALL - COMPACT - CONFIGURABLE - COST-EFFECTIVE
SIMPLE - OPTIMAL PERFORMANCE - LATEST TECHNOLOGY**

Every responder under respiratory protection, whether attack team or safety team, should carry a personal thermal imaging camera. To utilize the sixth sense in emergency situations and to provide optimal safety for both the rescuer and the person to be rescued.

The F25 is suitable for interior attacks, robust, heat-resistant, IP67, and operable with fire gloves according to DIN EN 659. With the installed sensor and a resolution of 256 x 195 pixels and a field of view of 37.2° x 50°, it produces a more compact, true-to-detail representation of the operational scene. This is further optimized by the OD and Super IR image support. The SmoothMode compensates for the switching process during image calibration, allowing for a continuous thermal imaging display. You can also use the flashlight of the F25 during operation without utilizing the thermal imaging camera. Thus, you always have a flashlight at hand in the operational scenario.

The F25 is excellently suited for use with the Hot Trackers for the search for hot spots in the context of vegetation fire fighting. As with the Fireattack F120, you can configure the F25 according to your needs and protect it for the user with your own set password. The 2x and 4x zoom, as well as the various image modes and the photo/video function, complete the technical features. The Wi-Fi function allows, for example, the incident commander to observe the incident situation live.

You can also modify the F25 to a pure on/off camera, it depends on you how you want to use the camera. One price for all functions.

- Resolution: 256x192
- Display: 3,2"
- HZ: 25
- mK: 30
- Weight: 398 g
- Zoom: 2x - 4x
- Modes: Basic Fire, BW, WB, Smooth, Hot Area, Rescue, Fire Detection
- Hot & Cold Tracker
- Image support ODE and Super IR
- Photo and video storage
- Wifi
- One Price: F25 - vehicle mount - strapping and retract



TRUCK CHARGER
12V/24V/USB-C/230V

**MEHRERE MITEINANDER VERBINDBAR /
MULTIPLE CAN BE CONNECTED WITH EACH OTHER**

PRICE - PREISE



**RETRACT
NECK STRAP**

MRSP € 899,-

With no Tax and Fright

Mehr Informationen unter

www.fireattack.net

More informations at

www.fireattack.net

